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Interpelacja

w sprawie wymiany oświetlenia przejść dla pieszych na nowoczesne oświetlenie LED na
terenie Gminy Końskie.

Występując w imieniu mieszkańców Gminy Końskie, zwracam się z prośbą o
dokonanie wymiany oświetlenia przejść dla pieszych, znajdujących się na terenie Gminy
Końskie, na tzw. oświetlenie LED. Dobrym rozwiązaniem są tzw. aktywne przejścia dla
pieszych. Migające lampy LED skutecznie ostrzegają kierowców o zbliżaniu się pieszego do
pasów. Ich zaletą, poza wygodą dla pieszych, jest to, że są znacznie tańszy od sygnalizacji
świetlnej.

Mając na względzie bezpieczeństwo pieszych uczestników ruchu (tylko w miesiącu styczniu
b.r. doszło w Końskich do czterech potrąceń pieszych na pasach z czego jedno zakończyło się

śmiercią poszkodowanej) należałoby dokonać analizy przejść dla pieszych w całym mieście i
na terenach wiejskich a następnie dokonać wymiany oświetlenia na LED tam gdzie jeszcze to
nie nastąpiło poczynając od miejsc niebezpiecznych. Ponadto wymiana starego oświetlenia

pozwoli uzyskać optymalne zużycie energii i przyniesie oszczędności dla miasta.

Z poważaniem


